
Referat af Generalforsamling  i  Grundejerforeningen ”Ved  Søndersø”, torsdag d. 10. juni 
2015 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Forelæggelse af det revideret regnskab 2014 
4. Budget for 2015 
5. Valg til bestyrelsen  

a. Sekretær Mads Kring, Gyvelvej 14 – på valg, genopstiller ikke  
b. Kasserer Lars Appel, Enebærvej 11 – på valg, genopstiller 
c. Suppleant Maria Suhr, Enebærvej 24  -  på valg, genopstiller 
d. Suppleant Michael Bested, Hybenvej 7   - på valg, genopstiller 
e. Formand Claus Due, Hybenvej 5  

6. Valg af revisor 
7. Indkomne forslag og eventuelt 

 

Referat: 

1) Finn Jørgensen (Hybenvej 2) foreslået af bestyrelse som dirigent. Finn modtog valget 
og noterede, at Generalforsamlingen var indkaldt iht vedtægter. 

a. Omtrent 10 parceller repræsenteret 
2) Bestyrelsens beretning leveret af formand Claus Due. Hovedpunkterne var: 

· Container blev for første gang afviklet i foråret, blev rykket en uge pga af sent forår 
· Opfordring til at sikre bestyrelsen har rette mailadresser på medlemmer samt at 

alle bør bruge hjemmeside og facebook site 
· Regnskyls tiltag fra kommunen afholdt samme dag 10. juni 
· Inddrivelse af restancer har været en udfordring 
· Er kvarteret 30 eller 50 km zone? Dette er uklart og bestyrelsen vil prøve at bringe 

orden i dette 
· Trappenedgang til søen i middelmådig forfatning (tilbud på investering i reparation 

af gelænder er indhentet i bestyrelsen). Problemet omkring erosion accellereres af 
stiens øvre beskaffenhed 

· Bestyrelsen har haft møder omkring genopretning af miljø omkring sti/nedgang til 
sø 

· Løst og fast information om kommunens byggeplaner tæt ved søen og 
flyvestationen 

· Tak for god ro og orden. 
 

Formandens beretningen godkendes  

 

3 +  4 ) Revideret regnskab 2014 og budget 2015/2016 fremlægges af kasseren. 
Hovedpunkter: 

a. Største udgift ubetinget ved HC Container 



b. 85 betalende medlemmer 
c. Der er fortsat mange i kontingent restance og en mindre del, herunder 

kommunen og nogle enkelte parceller, skylder for en lang årrække til trods for 
gentagne rykkere i årets løb. Det er forbundet med en del arbejde at 
indkræve og rykke for kontingent, og generalforsamlingen mente, at man 
sagtens kunne overdrage genstridige paraceller til inkasso. Dette taget til 
efterretning i bestyrelsen. 

Regnskabet blev godkendt og efterfølgende blev budgettet for det kommende år 
ligeledes godkendt uden bemærkninger.  

 

5) Valg til bestyrelse 
a. Bestyrelsen foreslår Maria Suhr (Enebærvej 24) indvælges istedet for Mads 

Kring (Gyvelvej 14) til bestyrelsen.   
b. Michael Bested (Hybenvej 7) og Jens Thor Hansen (Hybenvej 15) ønsker at 

træde ind i bestyrelsen på suppleant positioner. 
  

6) Valg af revisor 
a. Rikke Høngaard (Søndergårdsvej 71a) modtager valg som revisor 

 
7) Indkomne forslag og eventuelt 

a. ingen 

 


